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Wojewódzki Ośrodek Animacji Kultury 

w Toruniu 
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Wojewódzki Ośrodek Animacji Kultury 

Wojewódzki Ośrodek Animacji Kultury w skrócie WOAK. 

WOAK zajmuje się rozwojem i promocją kultury 

w województwie kujawsko-pomorskim.  

Pomaga instytucjom kultury i ich pracownikom  

w ich działaniach. 

WOAK organizuje jednorazowe i cykliczne 

wydarzenia artystyczne takie jak koncerty, 

wystawy, spektakle i festiwale. 

WOAK organizuje zajęcia teatralne, filmowe, 

muzyczne, taneczne, plastyczne. 

WOAK to miejsce dla dzieci, młodzieży, dorosłych 

oraz seniorów.  

Z WOAK współpracują organizacje pozarządowe, 

urzędy i inne placówki kulturalne z Polski  

i zagranicy. 

Co możesz robić w Wojewódzkim Ośrodku 

Animacji Kultury: 

• wziąć udział w zajęciach i kursach 

• wysłuchać koncertu 

• obejrzeć spektakl  

• obejrzeć film 

• wziąć udział w festiwalu 
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Co możesz załatwić w Wojewódzkim Ośrodku Animacji Kultury: 

• Kupić bilety na wydarzenia

• Zapisać się na zajęcia

Adres Wojewódzkiego Ośrodka Instytutu Kultury 

ul. Kościuszki 75-77 

87-100 Toruń

WOAK znajduje się na 4. i 5 piętrze. 

Wskazówki dojazdu 

Najbliższy przystanek tramwajowy: Szpital Miejski 

Najbliższy przystanek autobusowy: Dworzec Wschodni 
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Kontakt 

Sekretariat 

tel. lub SMS: 603 773 743 

mail: woak@woak.pl 

Koordynatorka dostępności 

tel. lub SMS: 691 061 875

mail: dostepnosc@woak.pl 

Godziny pracy WOAK 

Pracownicy pracują od 8:00 do 16:00 

Godziny wydarzeń, które WOAK organizuje są różne. 

Na stronie internetowej znajdziesz opisy  

i terminy tych wydarzeń. 

Więcej informacji dla osób 

z niepełnosprawnościami: 

 Link do deklaracji dostępności 

Symbole: http://www.arasaac.org/ udostępnione na licencji CC 

(BY-NC-SA) 

https://woak.pl/deklaracja-dostepnosci/
http://www.arasaac.org/



